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Teencher Inspection Co., Ltd 

供应商须知

尊敬的供应商:

您的客户委托我公司进行验货服务, 为了保障验货的顺利进行, 请您配合我们做好相关工作, 注意如下事项:

任何验货结果并不解除产品卖家的合同义务与责任也不损害买家对于在随机抽样检验期间未发现的/ 或后续产生的任何明显或潜在隐藏的缺陷提出索赔的权力。验货结果不作为出货凭证，是否出货由客户决定。

请提前至少三个工作日预约验货并电话确认我司是否收到贵司的验货申请，如欲取消验货, 请提前至少一个工作日通知我们. 如果您的货物数量达不到验货要求，需要取消预定的验货，请至少在验货前一个工作日通知我们，验货出发前通知取消的，我们将向您收取半个MAN-DAY的验货费用，验货员已出发并到达验货现场的，我们将按同等一天的验货费用收取.
3. 为了验货的顺利进行而不被延误，工厂须配合确保如下事项：

对于生产中期验货(DPI), 必须确保验货员到达工厂之前，至少有20%的货物完成（如果是多款的，那么每一款都至少有20%的货物完成）; 对于出货前检验(PSI), 必须确保验货员到达工厂之前，货物100%生产完成，至少80%包装到外箱（如果是多款的，每一款都至少80%包装到外箱）。

如验货员到达工厂之后,发现实际完成的产品数量和包装情况无法达到验货所必须的最低标准, 验货员可在工厂等待一个小时，若产品数量和包装情况仍无法达到验货要求，我们将不再进行此次验货，将出具未能成功验货报告，并收取当天验货费和所产生的交通、住宿费用。

请确保验货需在合适的环境下进行(如干净的桌子、充足的照明), 并提供验货所需要的常规检测仪器。(请注意:验货不能在街道,卡车上, 或者照明不足的仓库中进行).

    D.  请提供诸如电话、电脑等办公设备以便我们将手写报告及图片传回公司，确保第二个工作日给客户出具正式报告。

E. 工厂在验货过程中应安排相关人员提供必要的协助工作. 

工厂须协作我们挪开叠放的箱子以便随机抽箱；搬运所抽的外箱到合适的验货场所，并配合拆开所抽取产品的包装，以便检验。

验货完成后，工厂必须安排工人对已验合格的产品立刻进行重新包装装箱，以便验货员对已验合格产品用我们的贴纸进行封箱。

4.为了在验货之后，能随时解答客人的问题或寄样品给客人，我们需从工厂抽取1至2件的样品，留    在办公室存档，希望工厂配合。

                                           供应商签名及盖公章：​​​_____________________
Notice for suppliers
Dear Suppliers,

Your client has appointed us to conduct inspection on their orders. To make sure the inspection can be performed smoothly, please kindly cooperate with us and note the followings:

Any inspection result does not relieve the sellers from their contractual obligations nor prejudice buyer’s right for compensation for any apparent and / or hidden defects not detected during our random inspection or occurring thereafter. Inspection result also does not evidence shipment.

Please book an inspection at least three working days prior to inspection date and follow up by phone to confirm if we receive your booking; in case you need cancel the scheduled inspection, please inform us at least one working day prior to the inspection date.In case that the quantity of the product cannot meet the requirement of inspection and you need to cancel scheduled inspection, please inform us at least one working day prior to scheduled inspection date. Otherwise, we would charge you half of the man-day as inspection fee if informing us too late before setting off and inspection , and we would charge the same whole one day fee if our inspector has already set off or arrived at the factory .  

In order for inspection to be performed smoothly and without delay, the factory may help to ensure the 
below points: 
For During-production Inspection (DPI), please ensure that at least 20% goods is finished (if there is more than one item, please ensure at least 20% per each item is finished) when or before the inspector arrives at the factory. For Pre-shipment Inspection (PSI), please ensure that the goods should be 100% completed and at least 80% packed into master carton (if there is more than one item, please ensure at least 80% per item packed into master carton) when or before the inspector arrives at the factory.

When the inspector arrives at the factory and finds out if the quantity of finished goods and its 

packing status can not meet the minimum requirement for inspection, the inspector will wait for about

one hour. If the quantity and packing status still not meet our requirement, we would not proceed 

the inspection and regard the inspection as abortive. We will charge the total inspection fee, plus traveling and/or hotel cost for this abortive inspection.  

C. Please ensure that the inspection should be performed in a suitable environment (such as clean table, sufficient lighting, eTeencher.) with the needed testing appliances available. (Kindly note that inspection cannot proceed in such places as the streets, trucks or poor-lighted warehouses.) 
D. Please kindly support us with office facilities such as telephone/fax machine/computer etc, so 
That we can fax the handwritten report and e-mail the photos to its office, to make sure our client 

can get the formal report in the next working day.
E.Please make sure the factory has suitable people to assist the inspector during the whole process of the inspection.

a) The factory needs to help us in moving stacked cartons for our random sampling and transit those drawn cartons to the suitable inspection place; and unpack selected sample for inspection purpose. 

b) Please make sure the factory would arrange suitable persons to repack those inspected and passed product immediately after the inspection, so that the inspectors can seal those inspected and 

passed cartons by our stickers.
We needs to draw 1or 2 pcs production samples to be kept in its office, in order to reply client’s inquiry 

at any time after inspection or send production samples to clients if needed. Hope the factory could 

support it.  
Supplier Signature with Company Chop
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